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MODIFICATION 004 
 
QUESTIONS/ ANSWERS 
 
 
QUESTIONS:       ANSWERS: 
15-  In the general notes to the plan we are asked for insulation 
inside the ducts, usually we are asked to put it only in rectangular 
ducts but in the plans there is no note saying that the interior 
insulation is applicable only to rectangular ductwork, so they also 
want it in round ductwork? 
- And for the supply ducts, they require 3'' of insulation, but they do 
not specify what type of insulation they want, for the return ducts 
they require sound insulation 
 
 

 

 

15- Ductwork insulation should be 
installed on top of the circular ones 
instead of inside.  
 
Insulation for feeding air ducts does 
not need to be acoustic. See the 
specification section 23 07 13, for 
insulation type to install. 

16-  In plan M-501, notes # 1 and 2, 75mm interior insulation is 
requested in the supply ducts. 
• Wouldn't it be external thermal insulation instead? 
• If it is sound insulation, there is no sound insulation 75mm thick. 
Also in 200mm circular ducts, there would be a 50mm opening left 
after  installing the insulation. 
• In the return ducts a 25mm acoustic insulation is required. Is it the 
full length of the return ducts? 
• We ask that the conduits be of 16 gauge. Will they be all the 
conduits? 
Circular spiral-type conduits do not exist in gauge 16. What then must 
be provided?  
 

16- Most points are answered 
previously. 
 
Return air ducts must be insulated on 
their square section. 
All conduits must be gauge 16. 
Provide round conduit of gauge 18 or 
the thicker possible. 

17- In addendum 003, in the Q / A table, a mention is made of an 
addendum in architecture and in electricity which is to come. Do you 
know when these addenda will be published considering that the 
closing date is soon? 
 

17- Refer to addendum A1 and ME1 

18- FINISH TABLE (p. A11): There is no baseboard to supply and 
install. However, in the INSTALLATION section of specification 09 67 
00, article 3.3.6, reference is made to a 100mm x 3mm thick cove 
baseboard. Specify if there is an epoxy skirting board to be made as 
part of this project. 
 

18- Yes, remount the epoxy coating as 
described in the specifications. 

19- FINISH table(p. A11): What are the new concrete surfaces to be 
painted in S146 and S202A? 

19- There is no concrete to paint on 
the floor of these 2 rooms. This is an 
error in the finish table. 

20- FINISH table (p. A11): What are the steel plate surfaces to be 
painted in S142.2 and S142.3? 

20- There are no steel plates on the 
walls in these 2 rooms, it is an error in 
the table of finishes. 
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21- 09 91 99, art. 2.1.1: Would an International manufacturer be 
acceptable? 

21- If these products meet the 
specifications of the quote, there is no 
problem using them. 

 
************** 
 
 

 An addendum in architecture – see attached document 
 

 An addendum in electricity – see attached document 
 
 
 
 

*** ALL OTHERS TERMS, CLAUSES AND CONDITIONS REMAIN UNCHANGED *** 
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1145, boulevard Lebourgneuf 
Bureau 300 
Québec QC G2K 2K8 
CANADA 
Téléphone / Phone: (418) 623-3373 
Télécopieur / Fax: (418) 623-3321  
Les changements apportés aux documents de soumission énumérés et décrits ci-après, deviennent 
effectifs immédiatement.  Le présent addenda fera partie des documents du contrat. 
Changes made in tender request documentation listed and described below are accounted right away. 
The current addendum is part of the contract documentation. 
 
 
1.0 ÉLECTRICITÉ / ELECTICITY 
 

.2 DEVIS / SPECIFICATION 
 

1. Section 26 50 00 
 

1. Ajout de la section 26 50 00 au devis. 
 Addition of section 26 50 00 to the specification document. 

 
2. Le tout tel que montré dans la section 26 50 00 révisée en date du 2022-01-12 et 

annexée au présent addenda. 
As shown in section 26 50 00, reviewed on 2022-01-12 and linked to the current 
addendum. 

 
 

 
 
 
 
  
 
 
 

FIN DE L’ADDENDA No ME-01 / END OF ADDENDUM ME-01 
 

 
 
 
 
 
 
 
_____________________________ 
Alexandre Boutin-Frenette, ing.  
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Part 1 Général  

1.1 DOCUMENTS/ÉCHANTILLONS À SOUMETTRE POUR 
APPROBATION/INFORMATION 

.1 Soumettre les documents et les échantillons requis conformément à la section 01 33 00 - 
Documents et échantillons à soumettre. 

.2 Fiches techniques 

.1 Soumettre les fiches techniques requises ainsi que les spécifications et la 
documentation du fabricant. Les fiches techniques doivent indiquer les 
caractéristiques des produits, les critères de performance, les dimensions, les 
limites et la finition. 

.2 Soumettre les données photométriques complètes des luminaires proposés, 
établies par un laboratoire d'essais indépendant, et les faire approuver par le 
Représentant du Ministère. 

.3 Ces données photométriques doivent comprendre ce qui suit, s'il ya lieu : tableau 
illustrant le taux de CVP . 

1.2 LAMPES ET DRIVERS DE RECHANGE 

.1 Fournir 5% additionnel de chaque type de lampe pour en avoir de rechange. 

.2 Fournir (2) deux drivers de rechange pour chaque type de driver. 

Part 2 Produit  

2.1 GÉNÉRALITÉS 

.1 Tous les appareils d’éclairage doivent avoir été approuvés par l’un des organismes 
accrédités par le Conseil canadien des normes et en porter la marque. 

2.2 DEL 

.1 Munir tous les luminaires de diode électroluminescente ou de plaques à diode convenant 
au type de fixture et ayant les caractéristiques suivantes : 

.1 IRC de 80 minimum; 

.2 3 500°K, selon indication 

.3 95 LM/W minimum 

.2 Éclairage intérieur 

.1 Tous les appareils d’éclairage doivent être positionnés de façon à ce qu’ils 
soient accessibles facilement et rapidement pour l’entretien des lampes et des 
ballasts. 
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.2 Les appareils et les lampes DEL doivent respecter les exigences suivantes : 

.1 Chaque plaquette doit être conforme aux recommandations d’IESNA 
LM-80. 

.2 Chaque luminaire à semi-conducteurs doit rencontrer une des 
méthodes d’essai suivantes : 

.1 IESNA LM-79 

.2 CISPR15 

.3 D.O.E. (Department of Energy) Lighting Facts 

.3 Les appareils à DEL devront avoir une durée de vie minimale de 50 000 heures 
mesurée à 90 % du flux lumineux à une température ambiante de 25 °C, et 
correspondant à un taux de mortalité maximum des lampes de 10 %. 

.4 Les appareils d’éclairage à DEL utilisés devront empêcher la vision directe du 
faisceau émis par les DEL et utiliser des dispositifs optiques pour limiter la 
luminance perçue directement ou réfléchie. Le type de lumière émise par ces 
appareils ne devra pas être dommageable pour les yeux. 

.1 L’éblouissement direct de chaque appareil d’éclairage intérieur ne doit 
pas être transmis à l’extérieur par les fenêtres. 

.2 Aucune lampe nue ne devrait être directement visible pour tout angle de 
vue normale. 

.3 Limiter la quantité de rayons UV ÉMIS par les appareils d’éclairage. 

2.3 DRIVERS 

.1 Les « drivers » pour appareils « LED » devront être conçus pour supporter une tension 
d’entrée à 120 V avec une variation de ± 10 %. Ils devront avoir un taux de distorsion 
harmonique inférieur à 20 %, un facteur de puissance supérieur à 0,90 et un niveau 
d’isolation de classe II. Les « drivers » devront être approuvés pour usage intérieur. Ils 
devront être de capacité suffisante pour alimenter la charge raccordée à la sortie sans 
surchauffe et/ou dommage. 

2.4 FINITION 

.1 Traitement du métal avant le peinturage : 

.1 Revêtement de conversion anticorrosion conforme à la norme CGSB31-GP-
103Ma. 

.2 Revêtement de conversion pour peinturage de fond, conforme aux normes 
CGSB 31-GP-105Ma et 31-GP-106a. 
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.2 Les surfaces métalliques du boîtier et du réflecteur doivent être recouvertes d’une couche 

d’émail cuit au four à fini très brillant afin d’assurer au métal une apparence lisse et 
uniforme, exempte de piqûre de corrosion et autres imperfections. 

.3 Caractéristiques de la couche de finition du réflecteur et des autres surfaces internes : 

.1 Blancheur, facteur de réflexion d’au moins 85 %. 

.2 Épaisseur du feuil de peinture : en moyenne 30 micromètres au moins et jamais 
inférieure à 25 micromètres. 

Part 3 Exécution  

3.1 INSTALLATION 

.1 Installer les luminaires aux endroits prévus, selon les indications. 

.2 Les luminaires doivent être adéquatement supportés pour le type de système de plafond 
dans lequel ils sont montés. 

3.2 CÂBLAGE 

.1 Raccorder les luminaires aux circuits d'éclairage. 

.1 Poser le câblage dans des conduits rigides ou flexibles, selon les indications. 

3.3 SUPPORTS DES LUMINAIRES 

.1 Les luminaires doivent être supportés indépendamment du plafond. 

3.4 ALIGNEMENT DES LUMINAIRES 

.1 Les luminaires montés en bandes lumineuses doivent être correctement alignés, de 
manière à former une bande rectiligne ininterrompue. 

.2 Les luminaires montés individuellement doivent être parallèles ou perpendiculaires aux 
lignes d'implantation du bâtiment. 

FIN DE LA SECTION 
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Part 1 General  

1.1 ACTION AND INFORMATIONAL SUBMITTALS 

.1 Provide submittals in accordance with Section 01 33 00 - Submittal Procedures. 

.2 Product Data: 

.1 Provide manufacturer's printed product literature, specifications and datasheet 
and include product characteristics, performance criteria, physical size, finish and 
limitations. 

.2 Provide complete photometric data prepared by independent testing laboratory 
for luminaires where specified, for approval by Departmental Representative 

.3 Photometric data to include: VCP Table where applicable. 

1.2 ADDITIONAL LAMPS AND DRIVES 

.1 Provide 5% of additional lamps for each type so there is extra. 

.2 Provide (2) two drivers for replacement fro each driver type. 

2.1 GENERAL 

.1 All lighting devices must be approved by a Standards Council of Canada accredited 
organism and be labeled as is. 

2.2 LED 

.1 Provide all light fixtures with electroluminescent diode or diode plates approved for the 
fixture type and having the specification as follow: 

.1 CRI of 80 minimum; 

.2 3 500°K, according to the indications 

.3 95 LM/W minimum 

.2 Interior lighitng 

.1 All lighting devices must be positioned so maintenance on ballasts and lamps is 
easily accessible and quick. 

.2 LED devices and lamps must respect the following recommendations: 

.1 Every plate must be in accordance with IESNA LM-80. 
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.2 Every semiconductor light fixture must be tested at least by one of the 

following methods: 

.1 IESNA LM-79 

.2 CISPR15 

.3 D.O.E. (Department of Energy) Lighting Facts 

.3 LED devices must last a minimum of 50 000 hours for 90% of light flux at 25°C 
of ambient temperature, with a minimum of 10% defective lamps. 

.4 LED devices must not allow direct eye contact with the light beam emitted by 
the LED and use optic devices to reduce the direct or reflected brightness. 

.1 Interior lighting devices direct glare must not spread outside through 
windows. 

.2 No bare lamps should be visible at any normal angle. 

.3 Limit the emitted UV rays for lighting devices. 

2.3 DRIVERS 

.1 Drivers for LED devices must allow a 120V tension within 10% variation. Harmonic 
distortion must be lower than 20%, power factor must be higher than 0,90 and insolation 
level must be class II. Drivers must be approved for interior use and must have enough 
capacity to feed charges connected without heating of damages. 

2.4 FINITION 

.1 Metal treatment prior to painting: 

.1 Anti rust coating as per CGSB31-GP-103Ma. 

.2 Primer coating as per CGSB-31-GP-105Ma and 31-GP-106a. 

.2 Metal faces for the fixture and the reflector must be covered by a layer of bright baked 
enamel so the metal looks smooth and uniform, without rust points or any other 
imperfections.  

.3 Finish coating specification for the reflector and other internal faces: 

.1 Whitening, brightness of at least 85 %. 

.2 Paint layer thickness of 30 micrometers at least and never below 25 
micrometers. 

.1 Locate and install luminaires as indicated. 

.2 Provide adequate support to suit ceiling system. 

3.2 WIRING 
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.1 Connect luminaires to lighting circuits: 

.1 Install flexible or rigid conduit for luminaires as indicated. 

3.3 LUMINAIRE SUPPORTS 

.1 Support luminaires independently of ceiling. 

3.4 LUMINAIRE ALIGNMENT 

.1 Align luminaires mounted in continuous rows to form straight uninterrupted line. 

.2 Align luminaires mounted individually parallel or perpendicular to building grid lines. 

END OF SECTION 


